

Referat fra styremøte 27.08.2024

Tilstede: alle møtt

Sak 17/24 Referater fra styremøte

Vi legger referater ut på hjemmesiden når de er godkjent

Sak 18/24 Dugnad på hallen

Vegger/presenning på sidene og annet vedlikehold må ordnes før vinteren.

Sak 19/24 Rallystevne 2025

Vi prøver å finne dommer til en helg i April.

Sak 20/24 Lås av dører - hva skal være tilgjengelig for alle?

Dør inn til "premierom" holdes låst med ekstra lås slik at denne ikke er åpen for alle.

Det skal kjøpes nøkkelboks til hallen.

Vurderer å bytte ut de andre nøkkelboksene da noen er trege.

Sak 9/24 Aktiviteter og treninger i klubben

Tirsdager blir det utstillingstrening sporadisk utover høsten. Det informeres på Facebook når det er trening.

Fast sosialtrening hver onsdag kl. 18. Vi trenger flere som kan ta ansvar for disse treningene.

Torsdager fra kl. 18 er satt av til rallytrening.

Vi skal prøve å få til noen mindre treninger med lydighet, beriket miljø, søk og valpetreff, dette informeres om på Facebook.

Sak 20/25 Sak fra rallygruppen om kursønske

Vi undersøker priser og er avhengig av at kurset blir fullt for å gå ikke gå med underskudd.

Sak 21/24 Eventuelt

Snøfreseren må være mer tilgjengelig i vinter, prøver å flytte den til boden i inngangen.

Gressklipperen trenger service til våren, dette bestilles i høst.

Vurderer varmeovn til premierommet.

Det skal kjøpe flere plastkasser til premier og musefeller da vi er plaget med mus i premierommet.

Fra 1.september skal ikke flombelysningen på banen brukes etter kl. 18.

All trening foregår i hallen. Dette er for å ta hensyn til jakten.

Det skal installeres utelys på inngangspartiet til hallen.

Vi undersøker at brøyting til vinteren fortsetter som før og vi avtaler ekstra brøyting ved behov.

Det skal ordnes med sand til å strø inngangen og banen.